

## CRISIS LEADERSHIP PROGRAM - EMPLOYEE SUPPORT FORM

برنامج قيادة الأزمات - طلب دعم ترشيح الموظفين

The Crisis Leadership Program (CLP) offers hands-on short courses with flexible delivery models to meet the needs of first responders working in crisis response and recovery. It has been designed by the Centre for Humanitarian Leadership to strengthen the leadership skills of people providing frontline assistance in disaster or crisis response settings.

يقدم برنامج القيادة في الأزمات (CLP) دورات تدريبية عملية قصيرة مع نماذج تقديم مرنة لتلبية احتياجات المستجيبين الأوائل العاملين في الاستجابة للأزمات والتعافي منها. وقد صمم مركز القيادة الإنسانية هذا البرنامج لتعزيز المهارات القيادية للأشخاص الذين يقدمون المساعدة في الخطوط الأمامية في حالات الكوارث أو الاستجابة للأزمات.

Please complete all of the sections provided on this form.

يرجى إكمال جميع الأقسام الواردة في هذا الطلب.

Employee full name (اسم الموظف بالكامل):

---

Name of organization (اسم المنظمة/المؤسسة):

---

Job title (المنصب الوظيفي):

---

Form completed by (name) and relationship to participant (e.g. Manager):

إكمال النموذج بواسطة (الاسم) والعلاقة بالمشارك/بالمشاركة (مثل المدير):

---

I give my permission/support for the above-named participant to undertake the CLP course.

أعطي إذني/دعمي للمشاركة/للمشاركة المذكور(ة) أعلاه للاتحاق بدورة CLP

Signature (التوقيع)

Contact details (معلومات الاتصال):

Email (البريد الإلكتروني): \_\_\_\_\_

Phone No (رقم الهاتف): \_\_\_\_\_